
Amer aprova amb l«abstenci� d«ERC els canvis per legalitzar

els pisos Baker

El govern de CiU inicia aix� el cam� d'una modif icaci� que ha d'acabar amb

el vistiplau de la comissi� d'Urbanisme

Els quatre regidors d«ERC mostren la seva abstenci�,

ahir al ple durant la votaci� dels canvis en les normes.

AMER | DAVID JIM�NEZ

Amer va fer ahir el primer pas per acabar amb una problem�tica

que arrossega des de fa anys, els pisos Baker, l'edif ici ilálegal que

ocupa la via p�blica sense respectar les normes subsidi�ries. El

cas est� als jutjats, amb un recurs de l'Ajuntament i una querella del

por taveu d'ERC, Xavier Targa, per la qual hi ha exalcaldes

imputats. Amb tot, el govern de CiU ja va mostrar-se disposat a

canviar les normes subsidi�ries que permetessin legalitzar la zona

i ahir ho van por tar a ple, malgrat les insinuacions a ERC perqu� retiressin la querella i se sumessin a la majoria

del ple.

Precisament, ahir va ser el primer dia en qu� Mois�s Garcia passava a ser regidor no adscrit, despr�s de

donar-se de baixa d'ERC en desacord amb la l�nia de Targa sobre els pisos Baker.

Garcia va votar al costat de CiU, que van sumar 7 vots favorables, mentre que ERC es va abstenir.

De fet, la modif icaci� anava inclosa en una proposta m�s �mplia de tres sectors per� el debat es va centrar en

els pisos. Per l'alcalde, Alber t Plana, "s'ha volgut donar sor tida a la millor situaci� possible per a Amer".

L'arquitecte municipal, Ëngel Pomar, va desgranar els aspectes t�cnics d'unes modif icacions que es van aprovar

inicialment. Caldr�, doncs, l'aprovaci� def initiva de les normes i, despr�s, el vistiplau de la Comissi�

d'Urbanisme de la Generalitat a Girona.

Durant el debat, Garcia va valorar que cal "buscar el m�nim perjudici per al poble" i va reiterar que la soluci� �s

millor que el problema i les conseq��ncies".

Per la seva par t, Targa va ser el m�s cr�tic. Despr�s de lamentar que el document amb les modif icacions se'ls

entregu�s amb 48 hores d'antelaci�, va retreure al govern que no hagu�s tardat tant a presentar-ho a ple "quan

ja tenen majoria i no ens necessitaven". Va recordar que el cas est� als jutjats i que "abans de fer moviments

haur�em d'esperar qu� diu el jutge". A m�s, va dubtar de la legalitat de la modif icaci� de les normes i que

Urbanisme ho permeti, tot i que va desitjar que "tant de bo ens en sor tim, per� la cosa est� complicada". Per

aix�, es van abstenir.

El por taveu de CiU, Narc�s Junquera, va tancar les intervencions dient que "hem d'anar al gra i fer el que hem de

fer" i va encendre el debat amb Targa quan va recordar al republic� que el govern d'ERC va iniciar el proc�s per

modif icar les normes. Targa va replicar que no van fer cap proposta sin� reunions i li va agrair que admeti que

"vam ser els primers a buscar solucions", punt en qu� Junquera li va replicar que "sigui valent i actu� en

conseq��ncia".
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